
HOOLEKOGU

KOOSOLEKU PROTOKOLL

Kooli raamatukogu 18.02.2015 nr I

Koosolek algas kell 1 5 :00, ldppes kell I7 :45

Koosolekut juhatas: Kalle Kulbok
Protokollis: Kadri Tiismus
Koosolekust vdttis osa: Ahto I(angur, Ifulle I(ulbok, I(aia Nurk, Tiia Ristolainen, Evert Roopson,

Ralf Markus Suss, Kadri Tiismus, Jtirgen Oovel, Kersti Vilson.
Puudusid: Evert Roopson, Jilrgere Oovel

Piievakord:

1 . Ettep anek koolisookla ruumide iimberkorraldamise kaalumiseks.

2. Lapsevanemate kaasamine 
i

2.1. K6igis klassides lapsev[nemate aktiivi tekitamine,listide organiseerimine;
2.2. Lap sevanemate ndukoj h ft o o sto dko gu) tegevusvormi d ;

2.3. Haridusakadeemia tegevusvormid;
2.4. lnfo ko oli osalemisest supilinnap iievade pro grammi s (26 .0 a .1 5) .

3. Ettepanekud kooli kodukorra muutmiseks tulenevalt konkreetsetest seaduseszitetest ja
suurendamaks turvalisuse n6udeid.

4. Haridusosakonna eelinfo siigisese vastuvdtu arvudest ja hoolekogu tegevuskava klassi tziitumuse

piirarr.u tdstmisel.

5 . Ulevaade pikap iievartihma tegevusest.

6. Jooksvad ki.isimused
6. 1, Informatsioon Lazarevi juhtumis saadud tagasisidest;

6.2. Informatsioon iileminekust eKoolilt Stuudiumile;
6.3. Ettepanek, et Tiia Ristolainen osaleks vajadusel hoolekogu esindajana dppendukogu

koosolekutel.

1. Ettepanek kootisiiiikla ruumide timberkorraldamise kaalumiseks.



Arutluse aluseks lapsevanem Annika Paku eskiis koolisookla iimberkorraldamiseks ia
ndudepesuruumi ruumi viimiseks koridori.

KUULATI: I(alle Kulbok tutvustas liihidalt Annika Paku eskiisi ja VETameti ndudeid. Toitiustaial
pole vastuviiiteid.
Hooleko gu liikmed vaatlesid proj ekti reali seerimise raskusi sd dklas.

OTSUS: Ettepanek kaalumisele vdtta, tiipsustada ruumivajadust ja priiisteameti ndudeid.

2. Lapsevanemate kaasamine
Arutelus osales TULUKE algatusriihma esindaj ana Jaak-Albert Metsoj a.

2.1 Kdigis klassides lapsevanemate aktiivi tekitamine, listide organiseerimine

KUULATI: I(ersti Vilson: Listidega seoses on tekkinud probleemid nii dpetajaskonna kui ka
lapsevanemate poolt. Osadel dpetajatel olemas listid, osadel toimiv siisteem lapsevanematega
suhtlemiseks, Uleminek eKooli osas teiselefirmale (vt 6.2) Stuudiumile lahendaks lapsevanemate
omavahelise suhluseprobleemi. Listide organiseerimiseks on koolil valmidus olemas.
Kalle Kulbok: Listid vajalikud klassiaktiivi tekkeks igas klassis, IT-juhil vdimalused loodud.
Ahto I(angur: Listide organiseerimisel anda vdimalus liitumiseks,
Jaak-Albert Metsoja: Listid oleksid ka lapsevanematele omavaheliseks suhtlemiseks, seoses nt
Supilinna pzievadega.

orSUS: Soovitada luua listid klassides, kus puudub praeguse seisuga list.

2.2. Lap sevanem ate ndukoj a (ko o st6 oko gu) tegevusvormid ;

Jaak-Albert Metsoja viitas vajadusele kaasata mdne probleemi lahendamisesse klasside esindajad,
ent ndustus, et alustama peab igas klassis lapsevanemate aktiivi tekitamisest.

2. 3 . Haridusakadeemia teger,usvormid;

KUULATI:
Tiia Ristolainen: Haridusakadeemia raames planeeritud 16. aprillile Angela Jakobsoni loeng:
Lapse kiiitumismustrid ja tunnetega toimetulek. Olemas kokkulepe Haridusakadeemia raames
tasuta loenguteks, suurema huvi korral valmisolek projektide kaudu raha hankimiseks.
Loengu reklaam miirtsist kooli kodulehele ning erinevatesse klassilistidesse. Hea oleks personaalne
kutse lapsevanemale.
Kaia Nurk: Loeng pigem m6eldud lapsevanematele kui dpetajatele.
Ahto Kangur: Kas paralleelselt loengu reklaamiga ka Haridusakadeemia teavitus kooli kodulehele?
Tiia Ristolainen: Ikka koos. Esmalt prooviks kuidas kaasa tullakse ning siis tegutseks edasi.
Ahto Kangur: i(as loengut kuulama saab tulla ka viiljastpoolt kooli?
Kersti Vilson: Esialgu vdga suur reklaami ei teeks. Eelk6ige on tiritus oma koolil e, aga kiilalisi
tagasi ei saadeta.

2.4. Info kooli o salemisest supilinnap iievade pro grammis (2 6. 04. 1 5 ).

Jaak-Albert Metsoja: 26.04 v6iks olla koolis kogukonnapiiev. Saaks kaasata lapsevanemaid, mdne
supilinnaga seotud isiku, teger,used koolis oleks u 4 tundi.
Kalle Kulbok: Viiltida tuleks kunstlikku muul aial toimuvate iirituste kordamist. Seostada m6ne



konkreets e supilinna autori ga - kultuuriiiritus.
Jaak-Albert Metsoja: ,,supilinna salaseltsi" esilinastus oleks tore uritus, kuid tiipselt ei tea kuidas
see on organiseeritud. Mdned m6tted v6iks olemas olla. Tiipsustav koosolek toimub 26. veebruanl.
OTSUS : Informatsioon v6tta teadmiseks.

3. Ettepanekud kooli kodukorra muutmiseks tulenevalt konkreetsetest seadusesfltetest ja
suurendamaks turvalisuse ndudeid.

KUULATI: I(alle I(ulbok: I(ooli kodukord on vastu v6etud enne uut PGS-i. On alustatud selle

kohandamist PGS-i n6uetega. Trihelepanu poorata turvalisusele, sealhulgas dpetajate Oigustele.

Listi saadetud kodukorra toorikus pakutud viilja mdned uuendused.

OTSUS: Vdtta teadmiseks, et toogrupp jatkab tood kooli kodukorra uuendamiseks.

4, Ilaridusosakonna eelinfo siigisese vastuvdtu arvudest ja hoolekogu tegevuskava klassi
tiiitumuse piirarvu t6stmisel.

KUULATI: Kersti Vilson: Eelinfo kohaselt on meie kooli tulemas liiga palju lapsi. Koolil pole
flitisilist vdimalust kolmanda paralleeli avamiseks, teise vahetuse tekitamine toob kaasa

probleemid tulevikus. Samuti olemas tendents jiirgnevatel aastatel dpilaste arvu suurenemiserks,

Praegu on LV otsus kahe klassi avamiseks 48 dpilasega, ent ainuuksi Supilinna registreeritute arv
liiheneb 90-le (tutr,umiseks konkreetsed aadressid),
Kalle Kulbok: Ei tohiks ndustuda ARNO poolt genereeritud 6pilaskandidaatide olulise kiisitsi
suurendamisega, I(ui haridusosakond leidis, et ARNO suudab lahendada fiktiivse
registreerumisega tekkiva iiletiiituvuse, siis tuleks seda demonstreerida. Nelja viimse kuuga
registreeritud Supilinna 25 koolikohustuslikku last.

OTSUS: Teha linnavalitsusele ettepanek liihtuda miidruses "Tartu linnas elavale lapsele

elukohajiirgse p6hikooli miiiiramise tingimused ja kord" sdtestatud pdhimdttest, et eluk.ohajiirgse
pdhikooli mridramisel liihtutakse kooli 6ppekohtade anust.

5 . Ulevaade pikapiievartihma teger,'usest.

KUULATI: Kalle Kulbok edastas Taime P6ld'i ulevaate:
Hetkel korraga kohal kuni 18 last, kiiiakse Toomemdel ja tegutsetakse klassis, toitlustamisega k6ik
korras, muid muresid ei ole peale hiippenooride vajaduse (see probleem lahenemisel),

OTSUS: Info teadmiseks v6tta.

6. Jooksvad kiisimused
6. 1 . Informatsioon Lazarevi juhtumis saadud tagasisidest;

KUULATI:
Kalle Kulbok: Algatus tuli kogukonnast, linnavalitsus ei saanud vanglast infot.
Justiitsministeeriumi vastus edastatud listi.

6 .2. Informatsio on iil eminekust eKo o1i1t S tuudiumil e ;

KUULATI:




